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Jegyzőkönyv 
 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének 
2024. április 17. napján, 

a Polgármesteri Hivatal dísztermében 
 megtartott rendkívüli üléséről 

 
Jelen vannak: 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Abrudán Andrea alpolgármester 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselő 
Tarján István képviselő 
Kalcsó Istvánné képviselő 
Szelezsán Zsolt képviselő 
 
Dr. Bálint Anna jegyző 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester köszönti a jelenlévőket, ezt követően megállapítja, 
hogy a képviselő-testület 6 fővel határozatképes, ismerteti a javasolt napirendi pontokat, továbbá 
Kalcsó Istvánné képviselőt javasolja felkérni a jegyzőkönyv hitelesítésére.  Javaslatát a hitelesítő 
személyére a jelenlévő képviselők 6 igen szavazattal elfogadják.   
 
Javasolt napirendi pontok: 

 
1) Tüzelőpályázat benyújtása 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
2) Bejelentések, egyebek 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester kéri, hogy az ülés napirendjéről döntsön a képviselő-
testület.  A képviselők 6 igen szavazattal az alábbi napirendet fogadják el.  
 
Napirendi pontok: 

 
 

1) Tüzelőpályázat benyújtása 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy ebben az évben is lehetőség van 
tüzelőpályázat benyújtására. Az előterjesztést minden képviselő  megkapta, amely az előző évek 
gyakorlatának megfelelően a barnakőszénre vonatkozó javaslatot tartalmazza. Ugyanakkor azt is 
tartalmazza az előterjesztés, hogy a pályázat keretén belül lehetőség van keménylombos vagy 
lágylombos tűzifa igénylésére is. Véleménye szerint meg kellene vizsgálni, hogy nem lenne-e 
szerencsésebb lágylombú tűzifára benyújtani a pályázatot. Véleménye szerint az önerő és a szállítási 
költségek csökkenhetnének, ha tűzifát rendelne az önkormányzat, hiszen a DALERD-től való 
szállítás nyilván kevesebbe kerülne. 
 



Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy évekkel korábban volt próbálkozás, hogy ne 
barnaszenet adjanak a rászorulóknak, hanem tűzifát, nem vált be, mivel sokan nem tudták az utcáról 
bevenni a fát, nem tudták feldarabolni, vagy túl sokba került nekik, így nem igazán tudtak érdemi 
segítséget nyújtani a lakosoknak. 
 
Szelezsán Zsolt képviselő elmondja, hogy meg kell fontolni azt, hogy tűzifára pályázik-e az 
önkormányzat, az adott összegből, kb. 40-50 mázsa fát lehetne családonként adni, ami jelentős 
segítség lenne a rászorulóknak. Ugyanakkor itt is felmerül majd a szállítási költség. Véleménye 
szerint ennyi fát 16 kamionnal lehetne elhozni, kb 50 000 Ft egy fuvar, így a szállítási költség 900 
ezer és 1 millió forint között lenne, továbbá tárolni is kell valahol ilyen nagy mennyiségű tűzifát. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy a DALERD erdészeti igazgatójával 
történt egyeztetés alapján a keménylombú tűzifa ára 23 ezer forint + Áfa erdei köbméterenként, 
míg a lágylombú tűzifa ára 15 ezer forint +Áfa  erdei köbméterenkét. A maga részéről – tapasztalata 
alapján – inkább a lágylombú tűzifát preferálná, azzal, hogy a közfoglalkoztatott munkatársakkal 
lehetne a rakodást, esetleges feldarabolást megoldani. Lehetőség van arra is,  hogy a DALERD-al 
betárolási szerződést kössön az önkormányzat, így korábban idekerülhet a tűzifa. A  maga részéről 
ezt javasolja az előterjesztett barna kőszén helyett. Úgy gondolja, hogy a tűzifával jobban lehetne 
segíteni a lakosokat, megérné a többletmunka és kevesebb önerőt is kell hozzá tennie az 
önkormányzatnak, hiszen a szociális alapban nincs annyi forrás, mint amennyi a barnakőszén 
ideszállítása és az önerő ára. 
 
Abrudán Andrea alpolgármester elmondja, hogy a mostani pályázatban az önerő és a szállítási 
költség meghaladja a 3,7 millió forintot, ennek az összegnek nincs meg a fedezete a szociális 
alapban.  A korábbi évek gyakorlata az volt, hogy az Ormosszén ideszállíttatta a szenet a Magyar 
Postával, így az az önkormányzatnak nem került pénzébe, csak az önerőt kellett állnia. Két évvel 
ezelőtt azonban bejelentették, hogy nem szállítanak szenet, ezért kellett magánvállalkozót fogadnia 
az önkormányzatnak. Tavaly megint az Ormoszén szállított, mert megversenyeztettük a szállítást 
és olcsóbb volt a magánvállalkozónál. Ez drágítja meg a barnakőszenet az önkormányzat számára. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e az 
elmondottakhoz.  

 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel az alábbi 
határozati javaslatot, amelyet a jelenlévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a 
következő határozatot hozzák: 

 
40/2024. (IV.17.) számú határozat 

                         Szociális tüzelőanyag pályázat benyújtásáról 
 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete pályázatot nyújt be 696 erdei m3 szociális célú 
lágylombos tűzifa vásárlására, amelyhez a szükséges önerőt 1.767.840 Ft-ot, valamint a szállítási 
költséget a költségvetése terhére biztosítja.  
A képviselő-testület nyilatkozza, hogy a szociális célú tüzelőben részesülőktől ellenszolgáltatást 
nem kér. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges jognyilatkozatok megtételére. 
 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 



2) Bejelentések, egyebek 
 

 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel vagy bejelentés 
van-e?  
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megállapítja, hogy egyéb kérdés, hozzászólás nincs 
megköszöni a munkát és bezárja ülést. 

K.m.f. 
       Dr. Rákócziné Tripon Emese                   Dr. Bálint Anna 
                  polgármester       jegyző 

       Kalcsó Istvánné  
         képviselő, jkv.hitelesítő 


